
PROTOKÓŁ XXVIII/2016 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 23 września 2016 r. 

 

    W posiedzeniu udział wzięło udział 14 członków Rady Gminy oraz 31 Sołtysów. Listy 

obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: 

Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś zastępca Wójta Gminy 

Białogard, Pani Izabela Czaplejewska- Skarbnik Gminy Białogard oraz Pani Elżbieta 

Trzcińska, -Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rogowie Pan Jerzy Zasztowt Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Kościernicy, Pani Grażyna Mazur Dyrektor Gimnazjum w Pomianowie oraz 

Pan Krzysztof Skrzycki Dyrektor Zespołu Szkół w Stanominie. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 12
00

-

13
15

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Obrady XXVIII Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2.  Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3.  Interpelacje i zapytania Radnych.  

4.  Przyjęcie informacji z działalności OSP za  I półrocze 2016 r.  

5. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu  Gminy za I półrocze 2016 r.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2016 r,  



b) obsługi finansowej jednostek organizacyjnych Gminy Białogard 

c) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

d) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie 

przez część roku na terenie Gminy Białogard, 

e) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, 

f) ustalenia wzoru składanej przez właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

g) uchylenia uchwał Nr: XI/67/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 13 sierpnia 2015 r. w 

sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, 

XIV/92/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 28 paździenika 2015 r. w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 408/1 połozonej w obrębie 

ewidencyjnym Byszyno,XIV/93/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 28 paździenika 2015 

r. w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 

położonej w obrębie ewidencyjnym Podwilcze. 

h) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 299/6 obręb ewidencyjny 

Żeleźno 

i) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 408/1 obręb ewidencyjny 

Byszyno 

j) zgody na użyczenie nieruchomości gminnych dla Spółki ENERTRAG - Dunowo z 

siedzibą w Szczecinie 

k) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 140/2 obręb ewidencyjny 

Podwilcze 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

9. Zamknięcie XXVIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z XXVII 

Sesji Rady Gminy Białogard. Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w 



terminie określonym Statutem Gminy Białogard - § 22 ust. 2 - do treści ww. Protokołu 

żadnych poprawek i uzupełnień - Rada protokół przyjęła.  

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy. Pan Wójt przywitał nowo wybranych Sołtysów Sołectwa Redlino i Lulewice, oraz 

Dyrektora Zespołu Szkół w Stanominie Pana Krzysztofa Skrzyckiego.  

 Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły interpelacje 

Radnych  

 Ad. 4.  Kolejnym punktem było przyjęcie informacji z działalności OSP za  I półrocze 2016 

r. Informację przedstawił Pan Tadeusz Krzyżaniak (informacja w załączeniu do protokołu). 

Pan Piotr Kozicki spytał dlaczego koszty stałe (energia, ogrzewanie itp.) są tak duże w 

Stanominie?  Pan T. Krzyżaniak odpowiedział, że te kwoty zależne są od terminu odczytów 

liczników, na chwilę obecną w Stanominie były już trzy odczyty, natomiast w pozostałych 

jednostkach odczyt był jeden, może się okazać, że w grudniu trzeba będzie wyrównać opłaty. 

Pan Dariusz Smagowski zaproponował sprawdzenie tego przez Komisję Rewizyjną. Pan P. 

Kozicki stwierdził, że pozostałe jednostki OSP nie generują wspólnie takich kosztów jak 

jednostka w Stanominie. Pan Marcin Oborski powiedział, że należałoby to sprawdzić po 

zakończeniu roku i wpłynięciu wszystkich faktur. 

Ad.5  Kolejnym omawianym punktem było przyjęcie informacji z realizacji budżetu  Gminy 

za I półrocze 2016 r., Pani Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie 

przesłał jeszcze opinii, w związku z czym na dzisiejszej Sesji  omówi sprawozdanie i zostanie 

ono przyjęte po otrzymaniu opinii. 

Ad. 6.  Następnym punktem było rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał : 

a) pierwszą z rozpatrywanych uchwał był projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2016 r, uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, 

na Sesji omówiła ją Pani Skarbnik, 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2016 r, 

 



b) Kolejnym rozpatrywanym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie obsługi 

finansowej jednostek organizacyjnych Gminy Białogard, uchwała została omówiona na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, na Sesji omówiła ją Pani Skarbnik, 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie obsługi finansowej 

jednostek organizacyjnych Gminy Białogard, 

c) Następnym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie  terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, uchwała 

została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

d) Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku na terenie Gminy Białogard, został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

e) Następnie omówiony został projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, uchwała została 

omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

f) Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt w sprawie ustalenia wzoru składanej 

przez właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, 



Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie ustalenia wzoru 

składanej przez właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

g) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał Nr: XI/67/2015 Rady Gminy Białogard z 

dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, XIV/92/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 28 paździenika 2015 r. w 

sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 408/1 połozonej w 

obrębie ewidencyjnym Byszyno,XIV/93/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 28 paździenika 

2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 

położonej w obrębie ewidencyjnym Podwilcze,  został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, na Sesji przedstawiła go Pani Anna Michaliszyn. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie uchylenia uchwał 

Nr: XI/67/2015 Rady Gminy Białogard z dnia 13 sierpnia 2015 r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, XIV/92/2015 Rady Gminy 

Białogard z dnia 28 paździenika 2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego działki nr 408/1 połozonej w obrębie ewidencyjnym Byszyno,XIV/93/2015 

Rady Gminy Białogard z dnia 28 paździenika 2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Podwilcze 

h) Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 299/6 obręb ewidencyjny Żeleźno, został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, na Sesji przedstawiła go Pani Anna 

Michaliszyn. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 299/6 obręb ewidencyjny Żeleźno składanej 

przez właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 



i) Następnie omówiony został projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

ustnego ograniczonego dz. nr 408/1 obręb ewidencyjny Byszyno, został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji, na Sesji przedstawiła go Pani Anna Michaliszyn. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 408/1 obręb ewidencyjny Byszyno 

 

j) Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie zgody na 

użyczenie nieruchomości gminnych dla Spółki ENERTRAG - Dunowo z siedzibą w 

Szczecinie, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, na Sesji przedstawił go Pan 

Wójt. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zgody na 

użyczenie nieruchomości gminnych dla Spółki ENERTRAG - Dunowo z siedzibą w 

Szczecinie. 

k) Ostatnim omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 140/2 obręb ewidencyjny Podwilcze, został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, na Sesji przedstawiła go Pani Anna 

Michaliszyn. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 140/2 obręb ewidencyjny Podwilcze 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. W tym punkcie Pan Przewodniczący odczytał zaproszenie 

na zawody strzeleckie w Stanominie. Poinformował również, że Koło Łowieckie Daniel 

zaprasza dzieci i młodzież do siedziby w Manowie, na zajęcia edukacyjno-przyrodnicze. 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje. Pan Wójt poprosił o ustalenie terminu 

spotkania z Sołtysami. 

Pani Marzena Moraczewska poinformowała o zakończeniu realizacji projektu „Mikrodotacje 

– Małe Inicjatywy Lokalne”, dofinansowanego z Funduszu Inicjatyw Obywatelskich, w 



miejscowości Czarnowęsy. Podziękowała również w imieniu mieszkańców miejscowości 

Nawino za ustawienie wiaty przystankowej dla dzieci dojeżdżających do szkół. 

Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki zwrócił uwagę na to, że warto by było na 

Sesji podziękować byłej Pani Dyrektor Szkoły w Stanominie, Panu Tadeuszowi 

Krzyżaniakowi byłemu Komendantowi OSP. 

 

Ad 10. Zamknięcie XXVIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXVIII Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 


